
 

 
1002-11/2014. 

 
Püspökladány Város Önkormányzata 

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
 

2014. november 20-i soron következő ülésének 
jegyzőkönyve 

 
 

 

 

 

 

 

 

37/2014. (XI. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat  

A Víziközmű Társulat 2014. III. negyedévi gazdálkodásáról készült beszámolót elfogadásra 

javasolja.  

 

 

38/2014. (XI. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat  

Az államháztartáson kívüli forrás átvételére és átadására vonatkozó rendelet megalkotásáról szóló 

előterjesztést támogatja 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 - 2 - 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2014. november 20-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 14 óra 08 perc, befejezése: 15 óra 07 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Rásó János alpolgármester 
 Kiss Zsigmond képviselő 
 Kincses László képviselő 
 Szabó Sándorné, Püspökladányi Víziközmű Társulat képviselője 
 Fodorné Szabó Mária, Szervezési, Jogi és Közigazgatási Iroda munkatársa 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda csoportvezetője 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 3 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes. Fenyves Vidor képviselő úr egyéb elfoglaltsága miatt igazoltan van távol. 
 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról a meghívó szerinti sorrendben: a szavazás 
eredménye 3 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Beszámoló a Víziközmű Társulat 2014. III. negyedévi gazdálkodásáról 
 Előadó: Kiss Zsigmond elnök 
 
2. Előterjesztés államháztartáson kívüli forrás átvételére és átadására vonatkozó rendelet 

megalkotására 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Különfélék 

 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Tóth László legyen. A 
szavazás eredménye: 3 igen szavazat. 
 
 
1. napirend: Beszámoló a Víziközmű Társulat 2014. III. negyedévi gazdálkodásáról 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Köszönjük a víziközmű társulat képviselőjének, hogy összefoglalta a beszámolót. A lakosság 
tájékoztatva van-e a részletfizetési kedvezményekről, illetve arról, hogy adók módjára hajtják 
be a tartozást? Végső határidő van? 
 
Kiss Zsigmond képviselő 
Természetesen tájékoztatva van. Négy év volt ez az időszak. Vannak olyanok, akik nem 
kezdték még el a befizetést. Ők átkerültek az adócsoporthoz. A lakás takarékpénztár 2015. 
végén jár le. Akikkel probléma van, azokat felszólítottuk. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
A társulat megszűnésével a lakosság befizetése hogy lesz érintve? 
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Kiss Zsigmond képviselő 
A megszűnés után az önkormányzathoz folyik be a törlesztési összeg. Én, mint elnök ezért 
díjat nem kapok. 
 
Kincses László, képviselő 
Ez a befolyt összeg semmivel sem jobb, mint az előző évi. Ez a fizetési elmaradás a víz  
fizetésnél is meg fog jelenni. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Előre nem tudhatjuk, hogy mi lesz év végéig. A beszámoló végén jó lett volna egy 
összefoglaló. 
 
Kiss Zsigmond képviselő 
Mindenkinek meg kell fizetnie a 80 000 Ft-os hozzájárulást. Szeptember végén volt egy pár 
felbujtó, hogy nem kell ezt fizetni. 
 
Tóth László, képviselő 
A beszámolóval egyetértek, a beszámolót a víziközmű társulat negyedévente elkészíti. 
 
Kiss Zsigmond képviselő 
Aki a lakástakarékpénztárt választotta, azok havi 1 200 Ft-ot fizettek be. Az Újtelepi 
városrész a legszegényebb rész Püspökladányban, de a többi városrészen sem volt nagyobb a 
fizetési hajlandóság. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat. 
 

37/2014. (XI.20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Víziközmű Társulat 2014. III. negyedévi gazdálkodásáról készült beszámolót 
elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
2. napirend: Előterjesztés államháztartáson kívüli forrás átvételére és átadására 
vonatkozó rendelet megalkotására 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Miután röviden összefoglaltam az előterjesztést, kérem tegyék fel kérdéseiket! 
 
Kincses László, képviselő 
Mi az az államháztartáson kívüli forrás? Ez hiányzik belőle. Lehetne egyértelműbb 
megfogalmazása az előterjesztésnek. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Nekem is elég nehéz volt az olvasata, de könnyen értelmezhető vagy sem, ezt az előterjesztést 
el kellett készíteni. Ez egy kötelező jogalkotási kötelezettség. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Mennyi lesz az az összeg, ami szétosztható? Nem jelent többletkiadást? 
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Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Eddig is volt lehetőség civileket támogatni. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Ez az előterjesztés a civil szervezetek támogatásáról szól. Ezentúl nem az alapítványok, 
hanem közvetlenül az önkormányzat utalja a civil szervezeteknek, egyesületeknek a 
támogatást. A költségvetésünk eddig is tartalmazta az alapítványok támogatását. Az 
államháztartáson kívüli elnevezés a civil szervezeteket, egyesületeket jelenti Ily módon 
felelünk meg a jogszabályi előírásoknak. 
 
Tóth László, képviselő 
A támogatási igények az alapítványokhoz érkeznek be, véleményezési jogköre van. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Az alapítványok most már egy javaslatot hoznak. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A támogatási igények miként nyújthatók be? A rendelet-tervezet 2.§-a tartalmazza a 
támogatás átadásának szabályait. A (4) bekezdés írja le, hogy egyedi kérelmet vagy pályázati 
adatlapot kell benyújtani a polgármesterhez. Mit jelent az egyedi kérelem? 
 
Fodorné Szabó Mária, Szervezési, Jogi és Közigazgatási Iroda munkatársa 
A költségvetési rendelet elfogadása után a képviselő-testület kiírja a pályázatot a támogatásra 
vonatkozóan. A pályázati adatlapon lehet benyújtani. Év közben szoktak egyedi kérelmek 
lenni, pl. néptánc együttesek, kórusok, stb., akik eddig sem pályázat útján jutottak 
önkormányzati támogatáshoz, hanem a polgármesterhez nyújtottak be egyedi kérelmet.  
Így áll össze a két lehetőség a pályázati igény benyújtására. 
Sok településnek nem volt ilyen jellegű rendelete, idén ősszel a kormányhivatal úgy döntött, 
hogy ez év végéig meg kell hozni az erről szóló rendeletet mindenkinek. 
Ez a rendelet felkerül a kormányhivatalhoz, ők még módosíthatnak rajta, ha hiányosságot 
észlelnek benne. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Megnyugtató, hogy még átmegy egy szűrőn. Nem lehet, hogy a pénzügyi és ügyrendi 
bizottság is tárgyalja majd a támogatások elbírálását? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A pályázati igényeket csak a költségvetési rendelet után lehet beadni, akkor már adott a 
keretösszeg. A polgármester átruházott hatáskörben 500 000 Ft-ról dönthet támogatásokról. 
Erre a városi rendezvények soron a pénzeszköz átadások között már az eredeti 
költségvetésben szerepel előirányzat. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A pályázati adatlap és támogatási szerződés, nagyon jó, átlátható, egyszerű. 
 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem, szavazzunk a beszámolóról. A szavazás 
eredménye: 3 igen szavazat. 
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35/2014. (XI.20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az államháztartáson kívüli forrás átvételére és átadására vonatkozó rendelet 
megalkotásáról szóló előterjesztést támogatja 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, az aktív 
részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Tóth László 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 


